
   

 

Dokumenttyp: Protokoll Informationsnivå: 

Styrelse,Sektionsansvariga,projektgrupp 

Datum: 2024-08-25 Tid: 17:00-19:00 Plats: klubbstugan  

  

Styrelsemöte  

Närvarande i klubbstugan: Johan Schwab, Evert Carlsson, Sonny Larsson, Andreas Broström , 

Jerry Skoglund och Fredric Skarenberg. 

Via länk: Mats Svensson 

 

Agenda 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Johan Schwab hälsade alla välkomna 
 

2. Val av justerare och sekreterare 
Sekreterare Sonny Larsson och justerare Jerry Skoglund   
 

3. Godkännande av agendan 
Godkändes 
 

4. Föregående mötesprotokoll (godkännande) 
Godkändes 
 

5. Styrelse 
I. Projekt mountainbike  

- Invigningen av Teknikbanan är genomförd och blev ett lyckat event 
- Balanscykelbanan är skapa vid hinderbanan 
- Fredric tar fram en reviderad tidplan för återstoden av projektet 
- Vi har förbrukat ca 45% av tillgångarna och ca 3 milj. återstår av Budget 
 

II. Säker förening 
- Mats S kallar till möte för genomgång av tilldelade arbetsuppgifter 
 

III. Kläder till försäljning 
- Johan S kontaktar Matilda för genomgång 
 

IV. Sommarjobbare avrapportering och utvärdering 
- Diskuterades hur utfallet har varit och en rapport finns som underlag för  
   nästa år. 
 

V. Tält och flaggor 
- Jerry S tar fram en offert 



   

 

VI. Sjukvårdsväskor 
- Anton N har ansvar för påfyllning av sjukvårdsväskorna 
 

VII. Soptömning 
- Beslutades att vi ändrar till 14-dagarstömin. Johan S ansvarig 
  

VIII. Prova på dagar Braås GoIF Vem tar vilken dag? 
- Datum är klara för Prova på dagarna. Sektionerna är ansvariga 
  Johan S skickar ut information till samtliga berörda 
 

6. Ekonomi 
I. Ekonomisk redovisning 

- Ekonomin är stabil 
 

II. Övrigt 
- Beslutades att byta storlek på huvudsäkring till 35 A 
   Sonny L kontaktar Erik Andren 
- Beslutades att vi vidarebefordrar vår kostnad 11400:- för självrisken till de föräldrar 
   vars barn var inblandade i skadegörelsen på Padelbanan. 
- Träningsavgifter för de aktiva i föreningen diskuterades och följande beslutades: 
 
  Braås GoIF i föreningen vill ge fler möjlighet att vara aktiva och engagera sig i vår   
  verksamhet. För att göra detta möjligt har vi beslutat att sänka träningsavgifterna! 
  Vi hoppas att detta initiativ ska öppna dörrarna för fler att delta, oavsett vilken sektion  
  eller aktivitet man är intresserad av. 
 
  Nya beslutade Träningsavgifter för 2025 (för innebandy säsongen 2024-25), 
  träningsavgifterna betalas en gång och gäller för samtliga sektioner och aktiviteter  
  under kalenderåret: 
     
  5-10 år  300:- 
  11-16 år 500:- 
  17-          1000:- 
  
  

7. Innebandysektionen 
I. Sektionsinformation 

- Föräldramöte vecka 35 
- Seriestart för F12-14 i September 
 -Problem med ledare för uppstart årskull 2018. 
   Fredric S kontaktar Markus Nielsen 
  

8. Fotbollssektionen 
I. Sektionsinformation 

- Ingen info 
II. Övrigt 

 



   

 

9. Sponsring 
I. Ingen ny info 

 
10. Cykelsektionen 

I. Sektionsinformation 
- Höstsäsongen har startat vecka 34, det är ett antal nya som vill börja träna 
- Det är 7 st som har varit ute och tävlat för GoIF under våren/sommaren 
- Fredric S undersöker om vi kan få en tävling i Braås 2025 
- Beslutades att bidraget på 800:-/deltagare för cuper etc kan användas för träningsläger  
  på hemmaplan och tex bjuda in en tränare.  

II. Övrigt 
 

11. Racketsektionen 
I. Sektionsinformation 

- Vi hat haft ett antal prova på dagar och det är 6-10 ungdomar som har deltagit 
 

II. Övrigt 
- Beslutades att stänga av bokningar i Matchi från Oktober. Ansv: Jerry S 
 

12. Anläggning (ar) 
I. Sektionsinformation 

- Vi bör så gräs vid Pumptrackbanan 
 
-Övrigt 
 - Diskuterades om att ha någon timanställd (Farmartjänst?) under 2025 för div 
underhåll 
   Diskussionen får fortsätta och inga beslut togs 
   

13. Aktiviteter 
I. Blodomloppet (mail) 

- Vi stryker framledes denna punkt i agendan 
II. Braåsfestivalen 

- Allt är under kontroll. Mats S samordnar och är ansvarig 
 

III. Hjälpa Volvo på parkering 14e Sept 
- Johan S kontaktar Volvo och frågar vad som behövs 
  

14. Övriga frågor  
 

Alla punkter som tas beslut om ska ha en ansvarig! 


